

Title (en)  
Cassette for information carriers and the like.

Title (de)  
Kassette für Informationsträger und dergleichen.

Title (fr)  
Cassette pour supports d'information et similaires.

Publication  
**EP 0364665 A2 19900425 (DE)**

Application  
**EP 89110569 A 19890611**

Priority  
DE 8813232 U 19881021

Abstract (en)  
The cassette has a frame (11) which is closed all around, with a support plate (13) for the information carrier. A transparent cover plate (12) is connectable to the frame (11). The cover plate has a projection (27 or 28) at each of two diametrically positioned edges (25; 26). Each projection (27; 28) possesses at least one clamping portion, between which there is an inner spacing which is smaller than the outer spacing of the end walls (21; 22) of the frame (11) on which the projections (27; 28) are mounted. The undersize of the two spacing measurements is within the elastic deformability of the cover plate (12). <IMAGE>

Abstract (de)  
Die Kassette hat einen ringsum geschlossenen Rahmen (11) mit einer Auflageplatte (13) für den Informationsträger. Eine durchsichtige Abdeckplatte (12) ist mit dem Rahmen (11) verbindbar. Sie weist an zwei diametral gelegenen Rändern (25; 26) je einen Fortsatz (27 bzw. 28) auf. An jedem Fortsatz (27; 28) ist zumindest ein Klemmabschnitt vorhanden, die untereinander einen lichten Abstand haben, der kleiner ist als der Außenabstand der Stirnwände (21; 22) des Rahmens (11), an denen die Fortsätze (27; 28) angelegt werden. Das Untermaß der beiden Abstandsmaße liegt innerhalb der elastischen Verformbarkeit der Abdeckplatte (12).

IPC 1-7  
**A47G 1/06; G09F 1/12; G09F 15/00**

IPC 8 full level  
**A47G 1/06** (2006.01); **G09F 1/12** (2006.01)

CPC (source: EP)  
**A47G 1/06** (2013.01); **G09F 1/12** (2013.01)

Cited by  
GB2286707A; DE4446562A1

Designated contracting state (EPC)  
AT BE CH DE ES FR GB IT LI NL SE

DOCDB simple family (publication)  
**DE 8813232 U1 19890105**; EP 0364665 A2 19900425; EP 0364665 A3 19901205

DOCDB simple family (application)  
**DE 8813232 U 19881021**; EP 89110569 A 19890611